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 Årsmøte i Tønsberg Arbeiderparti 13. februar 2019 

 

Dagsorden:  

1. Åpning 
-Godkjenning av innkalling 
 

2. Konstituering 
- Valg av dirigent – forslag fra styret 
- Valg av møtereferent – forslag fra styret 
- Valg av to til å skrive under protokollen 
- Valg av tellekorps 
 

3. Forretningsorden 
 

4. Årsmeldinger 
-Partistyret 
- Kommunestyregruppa (Re) 
- Bystyregruppa (Tønsberg) 
- Kommunestyregruppa (nye Tønsberg) 
- Utvalgene 
 

5. Regnskap 2019 
-Regnskap 
-Revisjonsberetning 
-Protokoll fra Folkvangfondet 
-Inventarliste  
 

6. Budsjett 
 

7. Innkomne forslag 
 

8. Valg 

 

 
 
 
 
 



 
 
 

Årsmøte i Tønsberg Arbeiderparti 13. februar 2020 

Forretningsorden 

 

Medlemmer av Tønsberg Arbeiderparti har tale, forslag og stemmerett. 
Inviterte gjester har talerett.  

Møte velger møteleder og sekretær. 

Det gis anledning til 1 minutts innlegg til forretningsorden.  

Alle endringsforslag skal leveres skriftlig til møteleder.   

Foreligger det endringsforslag ved gjennomføring av valg, skal avstemmingen 
gjennomføres ved skriftlig votering.  

Ved behandling av forslag ot uttalelser settes taletiden til maksimum 3 minutter ved 
førstegangsinnlegg og 1 minutt ved andregangsinnlegg. Det er ikke anledning til å få 
ordet mer enn 2 ganger i samme sak. Det er anledning til å foreslå endring i taletid og til 
å foreslå strek.  

 

  



STYRET I TØNSBERG ARBEIDERPARTI 

 
ÅRSBERETNING FOR 2019 

 

Styret har bestått av følgende medlemmer: 

Leder:                    Kari Asmyhr 
Politisk nestleder:     Tom Strømstad Olsen 
Organisatorisk nestleder:                 Anne Holm Moen 
Sekretær:      Renathe Fekene 
Kasserer:      Jan Olav Hay 
Medieansvarlig:     Eivind Yrjan Stamnes 
Studieleder:                    Frode Berg Nilsen 
Kvinnepolitisk kontaktperson:   Hilde Falch Vik 
Styremedlem:     Thordis Skallist Hovet 

 
Varamedlemmer:                   Donald Campbell 
      Turid Evensen  
      Tom Granli 
      Lisbeth Johansen 
      Per Vidar Gjersøe 

Følgende har tiltrådt styret: 

Gruppeleder Tønsberg og Re Per Martin Aamodt 
 Trude Viola Antonsen 
Ordførerkandidat Anne Rygh Pedersen 
Leder Tønsberg og Færder AUF Emma Brobakke / Emilia Berg 

Gregerslund 
Fylkestingsgruppa Liselotte Aune Lee 
LO Tønsberg Magne Gåsland 
 
Revisorer Arild Alfredsen 
 Britt Fjalestad 
Vararevisor Peter Wood Moe 
 Hilde Sørdalen 
 
Folkvangfondets styre Harald Haug Andersen 
 Elin Sommerstad Gebuhr 
 Jan Olav Hay 
Vara Olav Frank Mathiassen 
 
Samarbeidskomite for fagligpolitisk Styret 
Personalpolitisk kontaktutvalg Styret 



 

Delegater til Årsmøte Vestfold-Telemark Arbeiderparti: 
 

Delegat: Vara: 
Kari Asmyhr  
Tom Strømstad Olsen Eivind Yrjan Stamnes 
Anne Holm Moen Lisbeth Johansen 
Per Martin Aamodt Ketil Teigen 
Hilde Falch Vik Liselotte Aune Lee 
Lars Jørgen Ormestad Tony Christensen 
Trude Viola Antonsen Anne Line Broen 
Roar Howlid Tor Erik Nyberg 
Gunhild Rui Julie Staff Iversen Eikeland 
Jan Olav Hay Tom Granli 
Renathe Fekene Elin Sommerstad Gebuhr 
Frode Berg Nilsen Rune Matiassen  
Thordis Skallist Hovet Elise Christiansen 

 
 
Delegater til representantskapet: 
 

Delegater: Vara: 
Kari Asmyhr Thordis Skallist Hovet 
Tom Strømstad Frode Berg Nilsen 
Anne Holm Moen Hilde Falch Vik 
Per Martin Aamodt Eivind Yrjan Stamnes 
Anne Rygh Pedersen Lisbeth Johansen 
Lars Jørgen Ormestad Ketil Teigen 
Trude Viola Antonsen Liselotte Aune Lee 
Roar Howlid Tony Christensen 
Gunhild Rui Anne Line Broen 
Jan Olav Hay Tor Erik Nyberg 
Renathe Fekene Julie Staff Iversen Eikeland 

  
 
Valgkomite for 2020: 
 
 Lars Jørgen Ormestad 
 Tony Christensen 
 Elin Sommerstad Gebuhr 
 Bjørn Stian Lunden, LO 
 Emilia Berg Gregerslund, AUF  
 
 
 
 
 

 
 



Styret 
  
Det er avholdt 12 styremøter og behandlet 203 saker. 

 Styrets saker har i all hovedsak omhandlet kommunevalget. Det har blitt lagt ned mye tid 
og ressurser i valgkampen med alt fra profilering av alle listekandidater på Facebook, 
gjennomføring av stands på mange steder i begge kommunene, til produksjon av valgavis 
og fotografering.  

Vi har i år vært heldige og hatt muligheten til å leie et valgkamplokale midt i Tønsberg 
Sentrum, hvor leien varte fra primo juni til medio september. Leie av eget lokale bidro stort 
til at flere ble engasjert, det lettet jobben med administrering av stands, husbesøk og 
mindre møter.   
Det har vært bred deltagelse i å bemanne lokalet og det har vært et levende lokale med 
åpne dører hele sommeren, med unntak av et par dager. 

Noen tall fra valgkampen (hentet ut fra evalueringen) 

Det ble delt ut 13 300 roser. 

23 stands og husbesøksdager. 

105 personer har deltatt i aktivitetene. 

Viser for øvrig til egen evaluering av valgkampen inkludert valgresultater, vedlagt. 

 Det har vært et godt samarbeid med bystyregruppa i Tønsberg og kommunestyregruppa i 
Re. Gruppelederne har deltatt på styremøtene og informert om ulike kommunale saker. 

Seniorgruppe: 

Vi har i året som er gått, hatt en arbeidsgruppe som har arrangert møter for seniorer. 
Arbeidsgruppen har bestått av: Berit Eivi Nilsen, Jan Olav Hay, Kirsten Ormestad, Ragnar 
Fevang, Lisbeth Johansen og Kari Asmyhr. 

Det har vært avholdt tre møter for seniorer med følgende innledere: Fylkesleder Truls 
Vasvik, Ordfører Anne Rygh Pedersen og Kommunaldirektør Tove Hovland. 

Møtene har hatt ca 25 fremmøtte pr møte. Denne aktiviteten vil fortsette i kommende år.  
 
Tønsberg Arbeiderparti har det siste året signert fagpolitisk samarbeidsavtale 
med FO.  

I samarbeid med Færder AP, Fagforbundet region Tønsberg og Fagforbundet   
Færder ble det holdt møte 22.august på Støperiet med tittel Trygt og anstendig arbeidsliv. 
 
 
 
 
 



Status medlemmer pr. 31.12.19: 387 
 
JUBILANTER: 
I år hadde vi: 
5 20 års jubilanter 
6 40 års jubilanter 
1 50 års jubilant  
 
Medlemsmøter: 
Det har blitt avholdt 8 medlemsmøter, dette inkluderer også årsmøte avholdt 14. februar 
2019.  
 
Sommermøte var planlagt på Arbeiderpartiets tomt, Hasletun, men ble flyttet til 
kommunehuset i Re på grunn av utrygt vær. 
 
 
Julemøte ble avholdt 5.desember på Tollboden der våre jubilanter fikk utdelt sine 
utmerkelser. Koret Koridur holdt en minikonsert og vår ordfører Anne ga en status på 
arbeidet og oppstarten i ny jobb.  
 
Medlemsmøter for øvrig har vært som følger: 
 
30. mars:                  Rosekafè på Bydelshuset   
1.mai                           Frokost på Re helsehus.  
                                      Innledere: Mette Kalve og Dag Terje Andersen. 
                                      Innleder AUF: Emma Brobakke 
1.mai                           Møte på Tollboden. 
                                      Innleder: Fylkesordfører Sven Tore Løkslid. 
19. september       Flykafèen m/Ordfører Anne Rygh Pedersen som innleder. 
23. oktober             Slottsfjellmuseet m/innleder Rådmann Egil Johansen 
  
  

30. januar 2020 

Renathe Fekene, sekretær 

  



ARBEIDERPARTIETS KOMMUNESTYREGRUPPE I RE 
 

ÅRSBERETNING FOR 2019 

Sammensetting:  

Kommunestyregruppa besto av Trude Viola Antonsen (gruppeleder), Thordis K.S. Hovet, 
Daniel G. Ims, Per Vidar Gjersøe, Karl Anders Bråten og Lars Jørgen Ormestad. Trude og 
Lars Jørgen satt i formannskapet, Thordis og Daniel i HOV (Hovedutvalg for helse, 
oppvekst og velferd) og Per Vidar og Karl Anders i DEN (Hovedutvalg for drift, eiendom 
og næring). I tillegg satt Turid Evensen i kontrollutvalget. På mange av gruppemøtene 
møtte også andre vara til kommunestyret og første vara til DEN Elin S. Gebuhr. Yvonn 
Garder har vært første vara til kommunestyret og til HOV. Trude har vært 
opposisjonsleder, noe som også har medført deltakelse i arbeidsutvalget for 
kommunesammenslåing, sammen med ordfører og varaordfører. Hun har også sittet i 
fellesnemda for sammenslåing med Tønsberg.  

Året har vært preget av forberedelser til kommunesammenslåing. Både politisk og 
administrativt arbeides det mye med ulike prosesser for å lage «nye Tønsberg» 
kommune. Det har derfor vært viktig for kommunestyregruppa å gi administrasjonen tid 
til å få til gode sammenslåingsprosesser.  

Kommunestyreperioden ble utvidet fram til nyttår 2020, men det ble bare et ekstra 
kommunestyremøte, og noen få møter i utvalgene. Utvalgene i Re skulle behandle saker 
som gjaldt 2019, mens utvalgene i «nye Tønsberg» behandlet saker som så fremover.  

Hovedutvalg DEN har hatt 9 møter og behandlet 88 saker. Som vanlig har vi vært 
skeptiske til dispensasjonssøknader og vi har vært opptatt av trafikksikkerhet – f.eks. 
ved bygging av broen på Linnestad.   

Hovedutvalg HOV har hatt 6 møter og behandlet 53 saker.  

Formannskapet hadde 6 møter, administrasjonsutvalget 3 møter, med henholdsvis 49 og 
14 saker.  

Kommunestyret har hatt 5 møter og behandlet 73 saker.  

Fellesnemnda har hatt 7 møter og behandlet 77 saker.  

Vi kjempet hardt for ungdomshus på Revetal, men ble nedstemt i kommunestyret. Nå 
skal billigere løsninger vurderes i den nye kommunen. NOAH har sagt at de vil bidra med 
inntil 10 millioner.  

 

Gruppesekretær, 20. januar 2020, 
Lars Jørgen Ormestad. 

 



ARBEIDERPARTIETS BYSTYREGRUPPE 
 

ÅRSBERETNING 2019 

FOR PERIODEN 01.01. - 16.10.2019 
 

Sammensetting:    Per Martin Aamodt, leder 
     Kari Asmyhr, nestleder 
     Ketil Teigen 
     Lisbeth Johansen, sekretær 
 
Det har i perioden vært avholdt 7 bystyremøter og blitt behandlet 103 saker. 
Siste bystyremøte ble avholdt 16.oktober da rådmann bestemte at det nyvalgte 
kommunestyret skulle overta behandlingen av kommunale saker etter valget etter 
sammenslåing med Re kommune. 
Det er vært anmodet om at flest mulig av vararepresentantene deltar på gruppemøtene. 
Dette for å få en bred debatt og en god forankring av standpunkter i vanskelige saker i 
partiet. Fremmøte kunne vært bedre da partiet ofte har forfall og sykemeldinger, og da 
er det viktig at varamedlemmene kjenner sakene.  
Arbeiderpartiet er bestyrets største gruppe på 14 medlemmer, i tillegg har vi medlemmer 
som sitter kun i utvalg.  

Bystyregruppa bruker sosiale medier via vår Facebookside når det er bystyresaker hvor 
vi har markert vår politikk. 

Fraksjonslederne i alle utvalgene har skrevet utdypende årsberetninger som også blir 
behandlet på årsmøte. 
Mary-Ann Oshaug søkte fritak fra politiske verv i april pga. en presset arbeidssituasjon, 
Berit Eivi Nilsen tiltrådd som bystyremedlem resten av perioden. Tony Christiansen ble 
1.vara og har vært innkalt ofte. 
 
Arbeiderpartiet hadde en interpellasjoner til ordfører som ble presentert i bystyret i 
aprilmøtet. 

•  Oslomodellen - om bekjempelse av sosial dumping og svart økonomi v/Lisbeth 
Johansen 

 
Bystyresaker av større betydning som er behandlet 
Gruppestyret henviser til utfyllende årsberetning fra fraksjonsledere i alle utvalgene som 
redegjør for saker av politiske betydning. 
 
Fellesnemnda for Re og Tønsberg  

I høst ble det enstemmig vedtatt nytt kommunevåpen «Stav og spire» for nye Tønsberg 
kommune etter mye diskusjoner og oppslag i media. Ragnar Fevang har sittet i utvalget 
pva. Arbeiderpartiet for å komme frem til et forslag etter innspill fra innbyggerne. 



 
Budsjett 2020 - Handlings- og økonomiplan 
Budsjettet for 2020 ble behandlet av det nye kommunestyret i desember. 
 
Bystyrets medlemmer var samlet til hyggelig avslutning for «gamle Tønsberg» på 
Tollboden i desember. Arbeiderpartiet går inn i en ny spennende periode i posisjon, med 
ordfører Anne Rygh Pedersen, etter 45 år i opposisjon i Tønsberg kommune.  
 

 
Gruppesekretær, Tønsberg 7. januar 2020 
 Lisbeth Johansen 

 

  



ARBEIDERPARTIETS KOMMUNESTYREGRUPPE 

 
ÅRSBERETNING 2019 

FOR PERIODEN 09.10. - 31.12.2019 
 

Sammensetting: Per Martin Aamodt, gruppeleder 

Trude Viola Antonsen, nestleder 

Kari Asmyhr, styreleder TAP 

Anne Rygh Pedersen, ordfører 

Lisbeth Johansen, gruppesekretær 

 
Etter kommunevalget i høst kom vi i posisjon. Det ble valgt et nytt gruppestyre som 
består av ovenforstående personer jf. vedtektene til TAP. 
Etter valget sitter vi nå i posisjon sammen med Senterpartiet, Miljøpartiet de grønne og 
Kristelig folkeparti. 
Arbeiderpartiets kommunegruppe består av 13 medlemmer, i tillegg har vi 
varamedlemmer som sitter kun i utvalg.  

Kommunestyrets medlemmer fra Arbeiderpartiet for perioden 2019-2023:  

1.Anne Rygh Pedersen, 2.Per Martin Aamodt, 3.Trude Viola Antonsen, 4.Lars Jørgen 
Ormestad, 5.Roar Howlid, 6.Gunhild Rui, 7.Renathe Fekene, 8.Anne Holm Moen, 9.Tom 
Granli, 10.Eivind Yrjan Stamnes, 11.Mian Hamid Rizwani, 12.Lisbeth Johansen, 13.Saqlain 
Raza Naqvi.  

Varamedlemmer: 1. Thordis K. Skallist Hovet, 2. Kari Asmyhr, 3.Liselotte Aune Lee. 

 
Det er i perioden avholdt 3 kommunestyremøter og det er behandlet 66 saker. Siste 
bystyremøte ble avholdt i oktober da rådmann bestemte at det nyvalgte kommunestyret 
skulle overta behandlingen av kommunale saker etter valget. 
Det er vært anmodet om at flest mulig av vararepresentantene deltar på gruppemøtene. 
Dette for å få en bred debatt og en god forankring av standpunkter i vanskelige saker i 
partiet, det viktig at varamedlemmene kjenner sakene. 
Kommunestyregruppa skal fortsette å bruke sosiale medier bla via Facebook. Ordfører 
Anne Rygh Pedersen har opprettet sin egen ordførerprofil på Facebook for å 
kommunisere med innbyggerne. 

 
Kommunestyresaker av større betydning som er behandlet 
Gruppestyret henviser til utfyllende årsberetning fra i alle fraksjonsledere i utvalgene av 
politiske betydning. 
 



Budsjett 2020 - Handlings- og økonomiplan  
Budsjettet for 2020 er et stramt budsjett med høy risiko for å komme i balanse. 
Arbeiderpartiet gikk inn for rådmanns innstilling. 
Gruppeleder Per Martin Aamodt fremmet pva. AP, SP, MDG og Krf følgende forslag til 
rådmanns innstilling. 

 
Budsjettforslaget med en sosial profil i 2020 

Tiltak for å redusere barnefattigdom/redusere forskjeller: 

- Holde barnetrygden utenom beregning av sosialhjelp med en kostnad på ca. 
kr.7.3 mill. 

Vi forsvarte tiltaket med økte skatteinntekter ved økt tilflytting til kommunen. 

 

Tekstforslag budsjett 2020 

I tillegg la vi frem 18 tekstforslag. 

 

Gruppesekretær, Tønsberg 7. januar 2020 
 Lisbeth Johansen 

 

 

 

 

 

 



ÅRSBERETNING FOR TØNSBERG ARBEIDERPARTI 2019 

 

ARBEIDERPARTIETS GRUPPE I FELLESNEMD. 
 

ÅRSBERETNING FOR 2019 
Sammensetning: 

Medlem:  Per Martin Aamodt    

Varamedlem:  Kari Asmyhr 

    

Møter: 

Det er avholdt 7 møter og det er behandlet 77 saker. 
 

Av saker som er behandlet kan nevnes: 

Harmonisering av tjenester for nye Tønsberg kommune. 

NAV tjenester til servicekontor i kommunehuset på Revetal 

Som følge av den nye kommunens ambisjoner om å tilby tjenester der innbyggere bor, 
legges NAV tjenester til servicekontoret/torget i Revetal. Servicekontoret/torget 
bemannes med personell fra NAV Tønsberg. Tjenestene gjøres tilgjengelig tilsvarende 
åpningstid som hovedkontoret.  Ordningen evalueres løpende.  

 

Organisering av viltforvaltning i nye Tønsberg kommune.  

Frikjøp for hovedtillitsvalgte – nye Tønsberg kommune f.o.m 01.01.2020. 

 
Hovedtillitsvalgte opprettholder økt frikjøp på til sammen 2,4 årsverk, i tillegg til frikjøp i 
henhold til hovedavtalens bestemmelse, fra 01.01.2020 til og med 30.06.2020. 
Kostnader tas i budsjettet for nye Tønsberg kommune og dekkes av reformstøtten fra 
staten som utbetales i 2020. Rådmannen bes vurdere i løpet av 1. kvartal 2020 om 
frikjøpet bør utvides ut 2020.  

Tønsberg, 19. desember 2019. 
 

Per Martin Aamodt 
 

 

 



ARBEIDERPARTIETS GRUPPE I FORMANNSAKPET. 

 
ÅRSBERETNING FOR 2019 

 

Sammensetning: 

Medlem:  Per Martin Aamodt  

   Kari Asmyhr  

    

Varamedlem:  Ragnar Fevang 

   Ketil Teigen 

   Anne Holm Moen 

 

Møter: 

Det er avholdt 7 møter og det er behandlet 76 saker.  

 

Utvalget arbeider på vegne av bystyret med kommunens overordnede planlegging, 
tjenesteutvikling og økonomistyring og har ansvaret for informasjon, finansieringssaker, 
reguleringsendringer, fonds, prinsippspørsmål og bestiller-rollen.  

 

Mye av arbeidet i utvalget har vært knyttet til kommunal planstrategi og økonomi.  

 

Av saker som er behandlet kan nevnes: 

 

Avtale om utleie av Tønsberg torv. 

 

Avtalen mellom Tønsberg kommune og Tønsberg sentrumsutvikling AS om drift og 
disponering av Tønsberg torv forlenges til 31.12.19.  

Det gjøres evaluering i løpet av annet halvår 2019 før det tas stilling til videreføring etter 
2019. 

Det til enhver tid gjeldende reglement for bruk av kommunale arealer legges til grunn.  

Tønsberg Sentrum oppfordres til å sjekke interessen og muligheten for like, mobile 
boder på torvet.  



Lokalisering av Olsrød sykehjem 

Nytt sykehjem bygges på tomtealternativ 1 på Olsrød. Husmorskolen bevares. 

Sykehjemmet bygges i henhold til forbedret TEK på nZEB-nivå i 2 etasjer.. 

 

Tomteavklaring nytt svømmeanlegg i Tønsberg. 

Vi fremmet først tilbakesendelsesforslag som kun fikk stemmene til AP og SP.  

Da tilbakesendelsesforslaget falt fremmet vi forslag om at ny svømmehall i Tønsberg 
plasseres på tomtealternativ C – Messeområdet – jamfør forslaget til AP i overordnet 
styringsgruppe. Dette forslaget fikk stemmene til AP og SP og falt og lokalisering av ny 
svømmehall bli at den plasseres på alternativ A – nord for dagens svømmehall.  

 

Kommunedelplan for ny fastlandsforbindelse fra Nøtterøy/Tjøme – planid 704 90021 – ny 
2.gangsbehandling. 

 

Kommunedelplan for ny fastlandsforbindelse fra Nøtterøy og Tjøme plan_ID 704 90021 
alt. 11 500, datert den 20.02.19 vedtas med hjemmel i plan og bygningslovens paragraf 11-
15. 

Arbeidet med å oppheve vedtatte kommunedelplan for fastlandsforbindelse fra Nøtterøy 
og Tjøme planID 704 90018, alt. 16370, settes i gang straks etter dette vedtaket.  

 

Kommuneplanens samfunnsdel, arealdel og Byplan. Delvis revisjon – 2.gangsbehandling.  

Her fikk vi vedtatt strategien «Slik skal vi bygge og bo i Tønsberg kommune» med 
tilhørende områdebeskrivelser og byggeskikkveileder vedtas og leggs til grunn for plan- 
og byggesaker i Tønsberg kommunes boligområder.  

 
Tønsberg, 19. desember 2019 

Per Martin Aamodt 
 

 

 
 

 

 

 



ARBEIDERPARTIETS GRUPPE I FORMANNSAKPET. 

 
ÅRSBERETNING FOR 2019 

 

Sammensetning: 

Medlem:  Anne Rygh Pedersen  

   Per Martin Aamodt  

   Trude Viola Antonsen  

 

Varamedlem:  Lars Jørgen Ormestad 

   Roar Howlid 

   Gunnhild Rui 

 

Møter: 

Det er avholdt 1 møte og behandlet 13 saker.  

 

Av saker som er behandlet kan nevnes: 

• Utbygging av Presterød skole  
• Utredning av alternativ til Olsrød sykehjem 
• Vedtekter for kommunal skolefritidsordning – SFO 
• Forslag til kommunaltekniske gebyrer 2020 
• Budsjett 2020 – økonomi- og handlingsplan 2020 – 2023. 

 

Vi fremmet vårt tallforslag for å synliggjøre vår prioritering om å holde barnetrygden 
utenom beregning av sosialhjelp.  

        

Tønsberg, 19. Desember 2019. 

 

Per Martin Aamodt 

 
 
 



ARBEIDERPARTIETS GRUPPE I ADMINISTRASJONSUTVALGET 

 
ÅRSBERETNING FOR 2019 

 

Sammensetning: 

Medlem:  Per Martin Aamodt 

   Kari Asmyhr 
 

Varamedlem:  Ragnar Fevang 

   Ketil Teigen 

   Anne Holm Moen 

 

Det er avholdt 3 møter og behandlet 8 saker. 
 
Gruppemøter: 
 
Det avholdes gruppemøter sammen med Formannskapet da administrasjonsutvalget 
har sine møter i forkant av Formannskapet. 
 
Av saker som er behandlet kan nevnes: 
 
Informasjon om medarbeiderundersøkelsen 10 – faktor 2018. 
 
Saken tas til orientering og neste undersøkelse gjennomføres i 2020 eller 20121, 
avhengig av vedtak i nye Tønsberg kommune.  
 
Lederspenn og lederutvikling i Helse og omsorg.  
 
Orientering om sykefravær 2018 – Tønsberg kommune. 
 
AMU ber rådmannen om en sak om forslag til tiltak for å få ned sykefraværet, for 
eksempel økt grunnbemanning og helsefremmende turnus i enkelte institusjoner.  
 
Administrasjonsutvalget har gjennom 2019 blitt holdt fortløpende orientert om flere 
store og viktige saker som er i prosess. 
 
Tønsberg 19. Desember 2019. 
 
Per Martin Aamodt 
 
 
 



ARBEIDERPARTIETS GRUPPE I ADMINISTRASJONSUTVALGET  
 

ÅRSBERETNING FOR 2019 
 

Sammensetning: 

Medlem:  Anne Rygh Pedersen  

   Trude Viola Antonsen  

   Per Martin Aamodt  
 

Varamedlem:  Lars Jørgen Ormestad  

   Roar Howlid  

   Gunhild Rui 

Det er avholdt 1 møte og behandlet 8 saker. 
 
Gruppemøter: 
 
Det avholdes gruppemøter sammen med Formannskapet da administrasjonsutvalget 
har sine møter i forkant av Formannskapet. 
 
Av saker som er behandlet kan nevnes: 
 
Arbeidsgiverstrategi for nye Tønsberg kommune. 
 
Lønnspolitisk plan for nye Tønsberg kommune. 
 
Vi fremmet utsettelsesforslag hvor vi ber rådmannen etter drøfting med tillitsvalgte 
komme tilbake til utvalget med en presisering knyttet til personlige kriterier, inklusiv 
transparens i prosessen med de tillitsvalgte.  
 
Reglement for varsling av kritikkverdig forhold 
 
Reglement for varsling om kritikkverdig forhold, slik det framgår av vedlegg, godkjennes 
og gjøres gjeldende fra 01.01.2020.  Det inngås en egen avtale med en annen kommune 
alternativt KS-advokatene for å håndtere varsel som gjelder rådmannen.  
 
Tønsberg 19. Desember 2019. 
Per Martin Aamodt 
 
 

 



ARBEIDERPARTIETS GRUPPE I UTVALGET FOR UTVALG FOR HELSE OG 
OMSORG 

ÅRSBERETNING FOR 2019 

 

Sammensetting: 

Medlemmer:    Kari Asmyhr, fraksjonsleder 

Anne-Merethe Frostad Nilsen 

Karl Reite                          

 

Varamedlem: 

Berit Eivi Nilsen 

Fatima Al-Amili 

Tony Christensen 

 

Møter: 

Det er avholdt 6 møter i hovedutvalget 2019 og behandlet 30 saker. 

 

Økonomi. 

Endelig regnskap for 2019 foreligger ikke før senere, men det må kunne sies at 
budsjettet for helse og omsorg er meget presset, og viser også i år overforbruk. 

Rapporteringene gjennom året viser at budsjettet til Helse og omsorg er 
underbudsjettert, noe som medfører ekstra belastning på ansatte og brukere. Dette 
vises i det høye sykefraværet som rapporteres. 

 

 Av viktige saker som har blitt behandlet kan nevnes: 

➢ Lokalisering og ønsker om tilpassing av Olsrød sykehjem 
➢ Utvikling av botilbud for eldre på Træleborg 
➢ Utleieboliger på Temsenga 20 

 
Eldreomsorg. 

 
Følgende tekst sto i beretningen i 2017 og 2018, og er like aktuell i år: 



Fremtidens eldreomsorg blir en utfordring for kommunen, og økningen i antall eldre i 
årene fremover, betyr at det nok må gjøres en jobb for å kunne holde et brukbart nivå på 
tjenestene. 

Det fremkommer også økt behov for hjemmetjenester, antall brukere av 
hjemmetjenester øker betraktelig.  

 
Bosetting av flyktninger 
Det er kommet forespørsler om mottak av 35 flyktninger i 2019.  
 
Annet 
Ved tilsyn har det kommet revisjonsbemerkninger og bekymringer knyttet til bemanning 
på Maribu. 

Dette året har for en stor del vært viet arbeidet med kommunesammenslåingen. Det har 
vært diverse arbeidsgrupper og presentasjoner på Re Helsehus. 
 

20. desember 2019,  

Kari Asmyhr  

  



ARBEIDERPARTIETS GRUPPE I UTVALGET FOR UTVALG FOR MESTRING, 
HELSE OG VELFERD. 
 

ÅRSBERETNING FOR 2019 

 

Sammensetning:    

Medlemmer:                               Trude Viola Antonsen, fraksjonsleder. 

    Roar Howlid 

    Saqlain Raza Naqvi       

Vara:     Kari Asmyhr 

     

Møter: 

Utvalget hadde i 2019 1 møte og behandlet 6 saker.  

Av saker verdt å nevne er hvorvidt Tønsberg kommune skulle søke om deltagelse i 
prosjektet statlig finansiering av omsorgstjenester 2020 – 2022. Kun Frp stemte for 
dette. 

Utredning av alternativ til Olsrød sykehjem kommer opp igjen som sak våren 2020 med 
det grunnlag at det kom frem usikkerheter rundt kostnadsnivå ved bygging av Olsrød 
sykehjem slik det er skissert nå, samt at man også får sett saken i sammenheng med 
dekningsgraden og heldøgns bemannet omsorgsboliger i kombinasjon med 
sykehjemmet. Saken gikk enstemmig igjennom utvalget. 

 

 

Trude Viola Antonsen 

Himberg, 20.01.20 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



ARBEIDERPARTIETS GRUPPE I UTVALG FOR NÆRINGS- OG 
SAMFUNNSUTVIKLING 
 

ÅRSBERETNING FOR 2019 

 
Sammensetting: 

Medlemmer:    Lisbeth Johansen 

Ketil Teigen, 

Marianne Kvalheim Kølner  

Harald Haug Andersen, fraksjonsleder   

Utvalget har i 2019 behandlet 51 saker og følgende kommenteres i saker hvor vår gruppe 
har vist spesielt engasjement: 

Vår gruppe har jobbet aktivt for at barnetrygden skal holdes utenfor ved beregning av 
sosialhjelp. 

Utvalget har på veien mot bystyret behandlet overordnet plan for Semsbyen. Dette er 
viktig for en positiv fremtidig utvikling av Semsbyen som bo- og næringsområde. 

Utvalget har behandlet flere saker tilknyttet innløsning av festetomter for 
næringseiendommer. Vi har aktivt gått mot innløsning, men har ikke nådd fram. Spesielt 
negativt etter vårt syn var at Storgaten 2B(Zeinertomta) ble innløst. Her tapte vi saken 
knepent med 20 – 19 ved endelig behandling i bystyret.    

Også i år har vår gruppe med Lisbeth Johansen engasjert seg ved behandlingen av 
klimaregnskapet for 2018, Etter forslag fra oss ble det vedtatt at ladestasjoner for biler 
skal spesifiseres spesielt i fremtidige klimaregnskap. 

Utvalget har på veien mot bystyret behandlet saker tilknyttet utbygging av 
ungdomsboliger i Anders Madsens gt 1. Dette er en viktig sak for vårt parti som del av en 
alternativ boligpolitikk i kommunen hvor unge kan gis mulighet for å komme inn på 
boligmarkedet til en akseptabel pris. 

Vår gruppe med Lisbeth Johansen i spissen har engasjert seg tilknyttet bekjempelse av 
arbeidslivskriminalitet tilknyttet byggeprosjekter i kommunen. Vi trakk fram eksempler 
og foreslo justeringer i kommunens retningslinjer fra den såkalte «Oslomodellen» og 
«Skiensmodellen», men nådde ikke fram. Saken ble uansett satt på dagsordenen. 

Utvalget har behandlet sak om strategi og veileder for overvannsbehandling. En viktig 
sak tilknyttet kommunens klimatiltak. 



Vår gruppe har med bekymring sett på betydelige overskridelser av budsjett for 
sosialhjelp spesielt forårsaket av Regjeringens innstramming av regler for 
arbeidsavklaringspenger (AAP), og har kommentert dette i utvalget for «døve» ører fra 
posisjonen bestående av H, Frp, Krf og Mdg. 

 

Tønsberg, 14. desember 2019 

Harald Haug Andersen 

  



ARBEIDERPARTIETS GRUPPE I UTVALG FOR MILJØ, NÆRING OG TEKNIKK 

 
ÅRSBERETNING FOR 2019 

 

Sammensetning: 

Medlemmer:   Tom Granli, fraksjonsleder 

Kari Asmyhr 

. 

    

Det har blitt avholdt ett møte etter valget. 

I hovedsak var sakene knyttet til: 

• Budsjettbehandlingen, og dermed er dette referert under kommunestyret. 
• Forskriftsendringer, samskrivning av tilsvarende som har vært gyldige i 

henholdsvis Re og gamle Tønsberg kommune. Disse sakene har ikke vært 
kontroversielle og ble også videre behandlet i kommunestyret. 

To saker ble endelig vedtatt av utvalget: 

• Forlenget leieavtale med Ødegården motorcrossbane 
• Innvilget søknad om bygging av landbruksvei i Re. 

 

Tønsberg 3. februar 2020, 

Tom Granli  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



ARBEIDERPARTIETS GRUPPE I UTVALGET FOR BYGGE- OG AREALSAKER  

 

ÅRSBERETNING FOR 2019 
 

Sammensetning: 

Medlem:  Per Martin Aamodt, fraksjonsleder 

   Lisbeth Johansen  

 

Varamedlem:  Øyvind Jacobsen 

   Kari Asmyhr 

   Olaf Franck Mathiassen 

   Marianne Kvalheim Kølner.    

 

Møter: 

Det er avholdt 8 møter og det er behandlet 233 saker i utvalget. 

 

Gruppemøter: 

Ordningen med felles gruppemøte med Senterpartiet er videreført i 2019. 

Tønsberg Arbeiderparti jobber med utgangspunkt i at utbyggingen skal skje ut fra 
vedtatte kommune- og byplanmål noe som innebærer samling og konsentrasjon av 
boliger og næring og vern av matjord. En stor del av nye boliger ønskes etablert 
sentrumsnært om igjen setter krav til gode reguleringsplaner.  

Av saker som er behandlet kan nevnes: 

Regulering av Kremmerhuset – Stoltenbergs gate 1. 2. gangsbehandling. 

Vi ønsket at rammesøknaden skulle politisk behandles med alternative materieller og 
farger nyanser.  
 

Detaljregulering av Semsbyveien 112 1. gangsbehandling. 

Vi fremmet forslag om at kontor utgår fra det kombinerte formålet, og at byggehøyden 
reduseres til 3 etasjer.  

 

Grev Wedelsgate 1 og 2 – oppføring av kontorbygning.  



Vi fremmet følgende forslag til nytt punkt: 

Materialvalg og farge på tiltaket skal behandles politisk før igangsettelse. 

 

Områderegulering av Slottsfjellet. – 2.gangsbehandling. 

Vi hadde nok håpet og ønsket noe mer, men riksantikvaren ønsket en forsiktig utvikling 
av fjellet. Barneborgen ved inngangen, bro til Nordbyen og heis opp til tårnet et tatt bort 
og reguleringen framstår mer avdempet.  

 

Detaljregulering av Kaldnes, planinitiativ.    

Vi fremmet følende forslag: 

Planinitiativet stanes. Det åpnes ikke for boliger ut over tak satt på 1000 boenheter i den 
opprinnelige planen for Kaldnes. 

Fremtidig arealbruk og eventuelt behov for offentlige formål som innfartsparkering, må 
avklares gjennom neste kommuneplanrevisjon.  

 

Barkveien 1 – oppføring av dagligvare som tilbygg til eksisterende næringsbygg.  

Følgende ble enstemmig vedtatt: 

Rammesøknad om oppføring av dagligvare som tilbygg til eksisterende næringsbygg 
avslås o medhold til kommuneplanens arealdel 2014-2026 punkt 2.1.1. Det eksisterende 
næringsbygget (Maxbo) og dagligvareforretningen anses samlet sett som et kjøpesenter, 
som vil ha et bruksareal på over 3000m2.  

Utvalget har også i 2019 behandlet og vedtatt mange store og komplekse saker. 

Dette bør vurderes som positivt og gir utrykk for at viljen er stor for å satse innenfor 
regionhovedstadens kommunegrenser. Vedtatte arealplan og byplan legger opp til en 
offensiv og god nærings og bolig utbygging for kommunen vår.  

Det er viktig for dette utvalget og det nye planutvalget å tenke «ny Tønsberg» slik at man 
ikke låser seg i nye forslag som kan låse arealene og formål i Tønsberg etter 2020. 

 

Tønsberg, 19. desember 2019. 

Per Martin Aamodt 

 

 

 



ARBEIDERPARTIETS GRUPPE I UTVALGET FOR PLAN OG BYGG. 

 

ÅRSBERETNING FOR 2019 
 

Sammensetning: 

Medlem:  Per Martin Aamodt, fraksjonsleder 

   Lisbeth Johansen 

   Thordis Skallist Hovet  

 

Varamedlem:  Kari Asmyhr 

   Elin Gebuhr 

   Tor Erik Nyberg    

Møter: 

Det er avholdt 2 møter og det er behandlet 47 saker i utvalget. 

Vi har etter valget 2019 kommet i posisjon og Per Martin Aamodt er valgt som 
utvalgsleder i utvalget for plan og bygg.  

 

Gruppemøter: 

Felles gruppemøte med posisjonen i forkant av utvalgsmøte.  

Tønsberg Arbeiderparti jobber med utgangspunkt i at utbyggingen skal skje ut fra 
vedtatte kommune- og byplanmål noe som innebærer samling og konsentrasjon av 
boliger og næring og vern av matjord. En stor del av nye boliger ønskes etablert 
sentrumsnært som igjen setter krav til gode reguleringsplaner.  

 

Av saker som er behandlet kan nevnes: 

Detaljregulering av Velleskogen – fastsettelse av planprogram. 

Det er viktig at man tidlig i planarbeidet og ifbm planprogrammet er tydelige på hva vi 
ønsker og følgende ble lagt til planprogrammet: 

 

Anleggstrafikk fra C1 skal skje mot Velleveien. 

Det legges opp til 3 boliger pr. dekar.  



Det tillates ikke blokkbebyggelse innenfor området. Det vises til bebyggelse nytt 
prosjekt Valløveien 51.  

 

Narverødveien 55 A – klage på vedtak om ferdigattest.  

Klage fra eier av diverse seksjoner tas ikke til følge og saken oversendes fylkesmannen i 
Vestfold og Telemark for endelig avgjørelse.  

 

Veileder for bruksendring av driftsbygninger, gartnerier i LNF området i 
kommuneplanens arealdel.    

Det er viktig at veileder for bruksendring i driftsbygninger, gartnerier i LNF området 
kommuneplanens arealdel legges til grunn ved behandling av søknader i Nye Tønsberg. 

Følgende retningslinje innarbeides i kommuneplanens bestemmelser ved neste 
rullering: 

Der det er nødvendig for å sikre og vedlikeholde bygninger og bygningsmiljø kan 
bruksendring til annen virksomhet vurderes. Endringen må kunne forsvares ut fra 
landbruksvirksomheten, og bygningenes utrykk og form skal opprettholdes.  

Det er viktig for utvalget å tenke «Nye Tønsberg» slik at man ikke låser arealer og formål 
før ny kommuneplan er på plass. 
 

Tønsberg, 19. desember 2019. 

 

Per Martin Aamodt 

 

  



 ARBEIDERPARTIETS GRUPPE I UTVALGET FOR KULTUR, IDRETT OG 
FOLKEHELSE 

ÅRSBERETNING FOR 2019 

Sammensetting: 
 
Medlemmer:                 Ragnar Fevang, fraksjonsleder 

Gunnhild Rui 

Anne Line Broen. 

Aktiviteten i utvalget har vært preget av mandatperiodens avslutning, -valg og ny 
kommuneenhet. I 2018 hadde utvalget 82 saker til behandling. Saknummerering for 2019 
slutter på 39,- kun 3 saker etter sommeren. I tillegg kommer 4 saker som nye UKIF tok 
seg av. 

Noen kommentarer til enkeltsaker. 

Tilskuddene til lag og organisasjoner vedtatt i budsjettet på høsten, fordeles i årets 
første møte. I sum utgjør dette litt over 3 millioner til idretten og snaue 3 millioner til 
annen kultur. Dette er midler til det som benevnes som «frivilligheten». Her var det 
ønskelig med økte ressurser, eks. har skolekorps og lag/organisasjoner som drifter egne 
hus, baner og anlegg heller trang økonomi. 

En total oversikt over kulturens økonomi er komplisert, noe er totalt kommunalt drevet 
(eks. de fleste idrettshallene, Svømmehall, «Turnhall» og de nye anleggene nevnt 
nedenfor) og selvsagt Kulturskolen. Annet går på egne avtaler (eks. museer, 
Færderfestivalen.) 

Slottsfjellfestivalen unngikk en konkurs, men det ble ikke festival i 2019. Bevilget støtte 
«er satt på bok». Håpet er at festivalen får fast grunn å stå og kommer i gang igjen. 

Våre svømmehaller på Gunnarsbø må fornyes. Det er besluttet at ny «Badeanstalt» skal 
bygges på Gunnarsbø (nabotomta)i samarbeid med Færder kommune. Alternative 
tomter var Messeområdet og Kaldnes (vest).  

Maier Arena og Tønsberg Ishall er betydelig oppgradert og ble nyåpnet like før jul etter en 
anleggstid på et snaut år. 

Kunstgressbane for Amerikansk fotball på «Gamle Idretten» stod ferdig senhøstes. 

Begge disse anleggene er samarbeidsprosjekter med Færder kommune og driftes som 
interkommunale anlegg. 

Oseberg kulturhus (samarbeid med hotellet), Støperiet (kommunalt og Papirhuset synes 
å være en velfungerende troika. Men Tønsberg har ingen kulturhuskatalog slik 
nabokommunene har. Men hva fungerer best? 



Biblioteket. Det er vedtatt en ny avtale mellom Færder og Tønsberg kommuner om 
bibliotekdrift. Dette er den andre fornyelsen av avtalen i valgperioden. Fornyelse nr. 1 
kom da Nøtterøy og Tjøme ble Færder kommune 2017/18. Begge disse avtale har søkelys 
på at det gode og unike samarbeidet om felles bibliotekdrift som Nøtterøy og Tønsberg 
inngikk i 1927, med en «rettferdig» fordeling av utgiftene. 

 

Samarbeidet er basert på administrativt vertskommunesamarbeid, -Tønsberg er 
vertskommune. Og styret for Tønsberg og Færder bibliotek opphører. 

Driftsutgiftene for den felles bibliotekfaglige driften, samt hovedbiblioteket (Storgata) 
og drift av folkebiblioteks-avdelinger (Re og Tjøme) baseres på innbyggertallet. Den 
biblioteksfaglige driften skal ses samlet. 

 

Driften av bygg/lokaler for avdelingene (Re, Tjøme) dekkes av kommunen der avdelingen 
er lokalisert. 

Ny økonomisk fordelingsnøkkel basert på innbyggertall iverksettes fra og med budsjett 
2021 

Og Biblioteket utgir egen arrangementskatalog, og har flere arrangementer enn det er 
(åpnings-)dager i året! 

 

Tønsberg 14. januar 2020 

Ragnar Fevang 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 

 

 

 



ARBEIDERPARTIETS GRUPPE I UTVALG FOR KULTUR, IDRETT OG 
FOLKEHELSE 

 
ÅRSBERETNING FOR 2019 

 

Sammensetting: 
 
Medlemmer:   Lars Jørgen Ormestad, fraksjonsleder. 

   Renathe Fekene 

   Eivind Yrjan Stamnes 

 

Det ble avholdt et møte etter valget. 
Der ble det vedtatt å legge ned bibliotekstyret, da dette ikke er en funksjonell 
styringsform.  

På samme møte ble Lars Jørgen Ormestad valgt som medlem av Overordnet 
styringsgruppe for nye svømmehall.  

 

Tønsberg 20. januar 2020, 

Lars Jørgen Ormestad 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



ARBEIDERPARTIETS GRUPPE I UTVALG FOR OPPVEKST OG OPPLÆRING   

 

ÅRSBERETNING FOR 2019 

 

Sammensetning før og etter valget: 

 

Medlemmer: Anne Holm Moen – fraksjonsleder  Gunhild Rui - fraksjonsleder 

Miam Hamid Bashir Rizwani   Anne Holm Moen 

Øivind Jacobsen    Miam Hamid Bashir Rizwani 

  

Varamedlem: Anne-Merethe Frostad Nilsen  Tony Christensen 

Lise Lotte Aune Lee    Elin Sommerstad Gebuhr 

Hilde Sørdalen     Karl Reite 

Tom Granli     Lena Anneli Borge 

 

Utvalget har hatt 6 møter før kommunevalget og har behandlet 42 saker. Siste møtet ble 
avholdt 29.08.19, mens oppsatt møte 26.09.19 ble avlyst. Det ble avholdt 1 møte 19.11.19 
med ny sammensetning av utvalg og der ble det behandlet 8 saker. 

 

De viktigste sakene som utvalget har behandlet: 

Endring av kretsgrense mellom Husvik og Presterød skoler 

I strukturendringen 2017 ble det anbefalt å øke kapasiteten på Presterød skole, samt å 
regulere kretsgrensene, slik at skolekapasiteten kan utnyttes på best mulig måte. I 2019 
ble det vedtatt å justere opptaksområdet mellom Husvik og Presterød skoler, for å bedre 
kapasiteten ved Presterød skole, og utnytte ledig kapasitet ved Husvik skole. 
Opptaksområdet er justert slik at Vallø og Søndre og Nordre del av Bogen innlemmes i 
Husvik skoles opptaksområde og endringen skjedde med virkning for skolebegynnere fra 
01.08.19. Prosessen å bygge ut Presterød skole er igangsatt og en utvidet skole er planlagt 
ferdig i 2023. 
 
Orienteringssak koordinerende enhet 

Tønsberg kommune har valgt å ha to koordinerende enheter. En for barn og unge og en for 
voksne. Slik har det vært i to år. Barn og unge med sammensatte vansker og behov, 



trenger ofte flere tjenester og/eller tilpassede tjenester. Det kan være strevsomt for 
barnet og familien å holde oversikt, innkalle til møter, passe på at de får tilbudet de 
trenger osv. Koordinerende enhet behandler alle søknader om å få tildelt individuelle 
planer (IP), som skal bistå barnet og familien med dette. Pr april 2019 var det 74 barn og 
unge som hadde IP i Tønsberg kommune. 
 

Søknad etter friskoleloven- Skagerak International School, Tønsberg AS 
Tønsberg kommune anbefaler at selskapet får etablere seg i Tønsberg ut fra de 
vurderingene som fremkommer i saken. Dette ble vedtatt mot 4 stemmer i utvalget (AP, 
SV) og 19 stemmer i bystyret (AP, SV, SP, Uavh, Krf).  
 
Elevtallsutvikling og rombehov ved Vear skole 
Nye prognoser for elevtallet, samt nye vurderinger av bruk av eksisterende rom krever en 
ny vurdering av saken. Kapasiteten ved Vear skole økes fra 01.08.20 ved å anskaffe 
paviljonger med totalt 4 klasserom med tilhørende garderober, toaletter og grupperom og 
20 arbeidsplasser for lærere. Dette er en midlertidig løsning for de nærmeste årene. 
  
Flerbrukshall Presterød barneskole 
I budsjett 2018 og 2019 ble det bevilget midler for utbygging av Presterød barneskole til en 
fullverdig 3 parallell- barneskole. Men det er ikke avsatt midler til gymsal, og det ble derfor 
i langtidsprogrammet lagt inn midler til ny gymsal, men det viser seg å ikke være 
tilstrekkelig for å bygge en stor nok gymsal for en 3 parallellers barneskole. 
Investeringsrammen økes for å kunne bygge en flerbrukshall istedenfor en gymsal. 
 
Prosjekt «Helt grønn skolevei» - Europeisk mobilitetsuke 2019 
Dette markeres for fjerde år i Tønsberg kommune 3. uke i september, i samarbeid med 
Vestfold fylkeskommune og Statens vegvesen. Hovedtema i 2019 for den internasjonale 
kampanjen var aktiv transport (ikke-motorisert transport). I Vestfold var det særlig fokus 
på barn og unges transportvaner gjennom prosjektet «Helt grønn skolevei». I Tønsberg 
kommune hadde 4 barneskoler meldt seg på konkurransen om å få fleste «grønne dager» - 
dager hvor barna går, sykler eller reiser kollektivt til skolen. MDG fremmet et fellesforslag i 
utvalget at utvalget oppfordrer alle skolene til å delta i mobilitetsuka. Dette ble enstemmig 
vedtatt. 
 
Samordning av forskrifter i Nye Tønsberg kommune 
I forbindelse med kommunesammenslåingen ønsker rådmannen å ha et felles sett 
forvaltningsregler rundt spørsmål og skolekretsgrenser og behandling av søknader om 
plass ved annen skole enn nærskolen. Utkast til forskrift har vært ute på høring og det kom 
inn høringssvar. Innspill i forhold til å ivareta søskenrelasjoner dersom skolekretsgrenser 
av ulike årsaker må endres er tatt inn i foreslåtte forskrift som ble enstemmig vedtatt. 



Forskrift til ordensreglement i grunnskolene har også vært på høring og forslaget ble 
enstemmig vedtatt. 
 
Vedtekter for kommunal skolefritidsordning - SFO 
Vedtektene for den kommunale skolefritidsordningen SFO fastsettes av kommunestyret. 
Rådmannen mener den nye kommunen bør ha felles vedtekter helt fra starten. Utkast til 
vedtekter har vært sendt ut på høring, det har vært høyt engasjement og det har kommet 
inn mange høringssvar. De fleste svarene har handlet om plasstyper, åpningstider og 
ferielukking. Dette er det som får størst konsekvenser for familiene. Utvalget kom med 
forslag som gjør at standardiseringen oppleves som mindre innstrammende for foreldre i 
gamle Tønsberg kommune, og i kommunestyret ble det vedtatt en overgangsordning for 
gamle Re kommune slik at de beholder ordningen med 10 timer fri bruk av SFO ut skoleåret 
2020, og at utvalget får en sak om å vurdere å innføre ordningen i hele nye Tønsberg 
kommune. Forslaget ble fremmet av FrP i formannskapet og falt. Men på grunn av stort 
engasjement i kommunestyret, kom AP med forslag om et kompromiss som ble vedtatt. 
 

Andre saker som utvalget har behandlet: 

- Høringssvar – Forskrift om medvirkningsordninger 
- Revidering av vold i nære relasjoner 
- Høringssvar – NOU om prioritering i kommunal helse- og omsorgstjeneste 
- Orienteringssak, likeverdighetsprosjektet 
- Orienteringssak, Åpen barnehage – Halvårsrapport våren 2019 
- Tilleggsbevilgning nye lokaler Fjerdingen barnehage 

 

Utredninger og planer: 

• Nøkkeltall på oppvekstområdet og økonomirapportering 
• Oppfølging, digitalisering av Tønsberg skolene 
• Tilstandsrapport for barnehagene i Tønsberg kommune 2018 
• Ungdomsrådets årsmelding 2018 
• Kvalitetsmelding – Tilstandsrapport for Tønsberg-skolen 2018-2019 
• Årsmelding 2018 for Tønsberg kommune 
• Kommuneplanens samfunnsdel, arealdel og Byplan 2018-2030, delvis revisjon 2 

 

Tønsberg, 20. desember 2019      

Anne Holm Moen     Gunhild Rui 

 

 

 



ARBEIDERPARTIETS GRUPPE I HAVNESTYRET 
 

ÅRSBERETNING FOR 2019 
 

Sammensetning: 

Medlem:  Per Martin Aamodt  

   Kari Asmyhr  

 

Varamedlem:  Ragnar Fevang  

   Ketil Teigen  

   Anne Holm Moen 

 

Møter: 

Det er avholdt 5 møter og det er behandlet 13 saker i havnestyret for 2019.  

 

Gruppemøter: 

Det avholdes gruppemøter sammen med Formannskapet da havnestyret har sine møter i 
forkant av Formannskapet.  

 

Av saker som er behandlet kan nevnes: 

Søknad om økonomisk støtte for DS Kysten for 2019 

DS Kysten innvilges en økonomisk støtte på kr. 300 000,- 

 

Innløsning av næringsfeste, Storgaten 2B  

Vi fremmet forslag om at festetomten Storgaten 2B ikke selges, men vårt forslag falt 
mot 6 stemmer om å selge for 60.000.000, - 

 

Søknad om økonomisk støtte til Færderfestival og Færderseilas 2019. 

Tønsberg Sentrumsutvikling AS innvilges kr 100.000, - i markedsføringsstøtte til 
gjennomføring av Færderfestivalen og Færderseilasen 2019. Støtten dekkes av 
havnekassen og det forutsettes at kystverket ikke har innvendinger mot slik 
markedsstøtte. 



 

Etablering av trådløst by nett. Wifi4EU.   

Det bygges ut trådløst internett for publikum i gjestehavna som gir tilgang til Wifi4EU-
nette. Kostnader på inntil 258.00 dekkes av havnevesenets driftsbudsjett.  

Søknad om prosjektmidler til gjenreising av Tønsberg Reperbane som en del av 
Havnepromenaden i Tønsberg havn. 

Det bevilges kr 2.500.00, - i støtte til gjenreising av Tønsberg Reperbane. Støtten 
dekkes av havnevesenets driftsfond. 

Havnestyret opphører i ny valgperiode og havnesaker behandles av andre utvalg og 
formannskapet.  

 

Tønsberg, 19. desember 2019. 

Per Martin Aamodt 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

  



  



  

 

Tønsberg Arbeiderparti     
Materialliste pr. 31.12.19 Inventarliste  

   

Beroende i Skogergt 1, pr. 
31.12.19 

      

Gruppering Enhetsbekrivelse   Antall Innkjøpspris/anslått 

     anskaffelsesverdi 

Administrassjon Fane   1 Kr. 80000,- 

 

PC: * disp. av gruppesekretær, anskaffet 
03.2015 1 Kr.   5597,- 

 

       * disp. av styrets sekretær, 
anskaffet, 04.2019 1 Kr.   7248,- 

 

Prosjektor, NEC, VT58, anskaffet før 
2014 1 Kr.   2500,- 

 

Printer, Epson, PX 700W, anskaffet før 
2014 1 Kr.   1000,- 

 

Høytaleranlegg, Behringer MPA40BT-
PRO 1 Kr.   2519,- 

 Kjøleskap   1 Kr.   4000,- 

      

Standmateriell Telt   2 Kr. 25000,- 

 Rollups   3 Kr.   6000,- 

 Beachflagg   3 Kr.   3000,- 

 Standbukker   7 Kr.   3000,- 

 Standborder   8 Kr.   3000,- 

 Standstoler   5 Kr.     500,- 

 Vaffeljern   1 Kr.    800,- 

 Kaffetrakter   2 Kr.   1200,- 

 Termokanner   6 Kr.   1500,- 

 T skjorter m/AP logo  30 kr.   2500,- 

 Div. standmateriell - kopper, servietter, drops o.l. Kr.   3000,- 

      

      

Forsikringsavtale for 2020:  IF - avtalenr. 
SP409969.9.2   

      

05.01.20 Jan Olav Hay - kasserer     



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


